
 

 

 

Referat FAU-møte 18. februar 2020 kl. 1800-2000 

 

Tilstede fra FAU: Erlend, Vibeke, Torgeir, Brit, Linda, Veronica, Kristiane, Katrin, Øyind, Conrad, 

Marit, Andreas 

Tilstede fra skolens ledelse: Kjerstin (Rektor) 

 

Saksliste:  

 

1. Godkjenning av innkalling og agenda 

- Godkjent. 

 

2. Referat forrige møte 

- Godkjent. 

 

3. Informasjon fra skoleledelsen 

- Søkt om storbymidler til et prosjekt som skolen ønsker å starte i samarbeid med 

områdesatsingen, «Fritid i fellesskap». Gjelder aktivitetstilbud etter skole/SFO er stengt, i skolens 

lokaler/fasiliteter. I starten vil det kanskje være snakk om sjakk og dans. Mer detaljer vil komme 

på sikt, når dette er mer konkretisert og endelig besluttet. Det er Laksevåg kulturkontor som 

organiserer dette, skolen låner ut rom. 

- Ledergruppen begynner å komme på plass med de stillinger som har vært ledige. Rektor 

informerer fortløpende om hvem som er tilsatt i de forskjellige stillingene. 

- Nye læreplaner er på vei inn. Denne kan leses på UDIR sine nettsider, men Rektor vil dele link 

til hvor den ligger med FAU, slik at foresatte kan få tilgang. FAU publiserer link på sin Facebook 

side. Lenke til udir: https://www.udir.no/lk20/overordnet-del/?lang=nno 

- Man pusser opp «Resepsjonen»/forkontoret på hovedbygget. Fjerner arkivskap og lignende, 

siden arkivene er digitaliserte. Dette frigjør plass som man kan bruke på en bedre måte enn før. 

- Byggforvalter skal oppgradere gulv i gangene på Skjenlia, mens skolen er sommerstengt. 

- Skolebruksplan 2021-2025 er under utarbeidelse; og det har vært 2 representanter fra 

kommunen for å se på Olsvik Skole i forhold til dette. 

- Kvalitetsoppfølging 17.Mars, hvor skolen er representert, FAU og Elevrådet. Slik som 

foregående år. 

- Rektor kommer med et nyhetsbrev før vinterferien som sendes ut/legges på nettsidene til 

skolen. 

- Man ser gjennom ny læreplan som trer i kraft fra august 2020, og går gjennom dette sammen 

på neste FAU møte. 

 

4. Informasjon fra og innspill til Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget 

- FAU representantene oppfordres til å sende inn forslag til tema man ønsker at skal tas opp, til 

SU leder Andreas Nieuwejaar (andreas.nieuwejaar@gmail.com) 

- Rektor tar opp at det er en høring om skolegrenser i Bergen Kommune, som man kanskje kan 

tas opp til diskusjon i SU. Rektor sjekker høringsfristen på dette. 

 

5. Økonomistatus 

- Ingen endring siden sist. 

 

6. Skole - hjem samarbeid, drøfting om en felles standard for tilbakemelding i uken 

- Tilbakemelding fra FAU gitt til de tillitsvalgte blant de ansatte (på forrige SU møte). Kommer 

tilbake til denne saken etter neste SU møte, hvor de ansatte da kanskje har gitt et tilsvar. 

 

7. Informasjonsaker og tilbakemeldinger fra ulike grupper under FAU 

* Natteravner Bergen Vest 

https://www.udir.no/lk20/overordnet-del/?lang=nno
https://www.udir.no/lk20/overordnet-del/?lang=nno


 

 

 

- Informasjonskveld torsdag 5. mars klokken 18 -20. Egen invitasjon er produsert. Alle FAU 

representanter fra skolene som er del av dette prosjektet, kan møte. Lages et eget Facebook 

arrangement på dette. 

-  Elvetun huset oppgraderes, og Natteravner Bergen Vest får et eget rom til utstyret de 

disponerer. 

- Skal delta på et «Rektor-møte» for skoler i Vest. Så da kan man diskutere samarbeidet mellom 

gruppen og skolene. 

- Natt til 1.Mai blir det satt opp en ekstra rute til Gullaksdalen, pga tidligere erfaringer med dette 

området på denne datoen. 

- Er med å arrangere «Krimfri Påske» i Bergen Vest, Skjærtorsdag, Langfredag og Påskeaften 

(9.-11.April 2020). Antageligvis åpen hall i Vadmyrahallen etc., slik som i 2019. 

 

* Trafikkgruppen 

- Hadde en befaring med Bymiljøetaten, Områdesatsing Olsvik, Vegetat Vestland 

Fylkeskommune, FAU representanter, Rektor med fler (10 stykker totalt). Gikk to grupper i 

området, en som så på kommunale veier og en som så på fylkeskommunale veier. Ble sett på 

mulighet for å ta fartsmåling i enkelte veier, tellinger, belysning, manglende fortau, manglende 

overgangsfelter med mer. Stor innteresse for å kunne få gjort noe med «Snarveien» fra 

Olsvikskrenten til Olsvikveien, men der måtte man se på hva man kunne få til i forhold til hvem 

som eier grunnen og så videre. Men tiltak man diskuterte var å hindre oppsamling av 

overflatevann, bedre belysning, bedre rekkverk etc. Skulle bli skrevet et referat fra møtet som 

skulle deles ut til alle involverte, som man enda ikke har sett noe til. Må purre områdesatsing 

koordinator på å få dette oversendt. 

- Melde fra til Google Maps om at det ikke er lov å kjøre opp «Brattiken». Dukker opp i deres kart 

som en vei man kan kjøre ved varelevering etc. 

 

* Skolemiljøgruppen: kvalitetsoppfølging, vurderingskryss 

- Sett på elevundersøkelsen som ble utført tidlig i 2020. Scoret godt på at alle har noen har å 

være med, men på kontrollspørsmål til dette dukker det likevel opp et antall elever som sier de 

ikke har noen å være med i skoletiden. Scoret dårligst på spørsmål om medbestemmelse, i 

forhold til å delta i arbeidsplaner og lignende. Stilles litt spørsmål ved tallgrunnlaget på enkelte 

kategorier, hvor man lurer på om score er høy fordi enkelte besvarelser ikke blir tatt med i 

oppsummeringen/grafikken. Enkelte detaljer som man ikke greide å se (feil i teknisk løsning). Ble 

vist i undersøkelsen at det meste av negativ aktivitet foregår i utearealet til skolen. Så kan man se 

på å sette inn flere trivselsvakter i friminuttene utendørs? Olsvik Skole scorer bra i forhold til 

gjennomsnittet i kommunen på undersøkelsen, men den peker fremdeles på 

enkeltområdet/enkelt team, hvor det er rom for forbedringer. 

- Følge opp med Rektor om det finnes saker som er rapportert inn til ledelsen i forhold til 

hendelser/situasjon på skolen; og hvor mange av dem som evt. er sendt over til Fylkesmannen. 

Man har spurt om dette før, og er greit å ta en avsjekk på nytt om dette har endret seg siden sist 

man spurte. 

- Mulig å lage et arrangement i samarbeid med skolen, med fokus på noen av temaene som 

dukker opp i elevundersøkelsen, hvor det er muligheter for forbedring? «Olsvikdag» i forbindelse 

med avdukning av den ny-dekorerte veggen på Ungdomstrinnet for eksempel? 

 

* Arrangementsgruppen. Status 17. mai 

- Komt i gang med møter i 17.Mai Komite. Etterlyser sponsorer til premier etc. Helst så 

miljøvennlige ting som mulig. Hvis noen kjenner til noen som kan sponse med slikt, så må man ta 

kontakt med Linda. 

 

8. Oppfølgingssak Maling nytt vrimleområde / uværsskur ungdomstrinnet 

- Skolen dekker 15.000, FAU dekker 15.000 og fått tildelt 30.000 fra Områdesatsning Olsvik. 

- Conrad og Andreas møter kunstneren Onsdag 19.02.2020 for å ta en befaring av veggen, og 



 

 

 

starte en dialog om det rent praktiske i prosjektet. 

- FAU står som oppdragsgiver. 

- Mulig å involvere elevene i prosjektet? Enten via at de spiller inn design, eller at de kan få delta i 

selve den fysiske utførelsen av prosjektet? Kan få med elever fra 7.-8.trinn? 

- Ber kunstneren om å sende noen skisser og ideer til hvordan det kan se ut. 

 

9. Valgkomite for styret FAU Olsvik skole 2020 – 2021 

- Øyvind, Brit og Marit utgjør Valgkomite for skoleåret 2020-2021. 

 

10. Eventuelt 

- Nytt møte om områdesatsing Olsvik, 31.Mars 2020, i Olsvik Grendahus kl1800-2000. Man 

legger ut link eller invitasjon på Facebook siden til FAU. 

- 18.Mars 2020, vil Natteravnene avholde klassekontaktmøte for klassekontakter Olsvik Skole, 

hvor Politiet også kommer. Ingvild i Natteravn Bergen Vest vil kalle inn partene til dette møtet. 

 

NESTE MØTE FOR FAU OLSVIK: 24.MARS 2020 kl 1800-2000. 


